

出口直冲一体陶瓷坐便器 WC冲落式大口径连体马桶直排横排马桶

产品名称	出口直冲一体陶瓷坐便器 WC冲落式大口径连体马桶直排横排马桶
公司名称	深圳市福田区法纳亚卫浴商行
价格	1.00/件
规格参数	品牌:MOUO 型号:8001 产地:广东
公司地址	深圳市福田区景田北香梅路天然居1楼10号
联系电话	0768-6839908 13553762828

产品详情

出口直冲一体陶瓷坐便器 WC冲落式大口径连体马桶直排横排马桶

企业简介

摩优有限公司是一家生产洁具的企业，拥有大规模的生产基地，引进高科技生产技术，并且汇集了技术人员、管理人员。主要生产坐便器、立柱盆、蹲便器、艺术盆、柜盆、小便斗等9大系列200多个品种。产品远销至内外各地，内销网点已覆全国大部分地区，产品深受各地顾客青睐。

科学的生产管理，严格的质量控制体系，融汇先进的国内外卫浴陶瓷制作工艺，现代技术与古代欧洲的完美结合，打造出独具特色的卫浴品牌，让您邂逅精致卫浴空间的典雅风情。

“安全，健康，洁净”是我们的不懈追求。“诚信为本，以质取胜”是我们对每一位顾客的承诺。

产品特性

- 1、自洁釉技术使用专用釉料，所形成的陶瓷表面比普通陶瓷表面更平滑，并产一“纳米小规格效应”，让纳米小颗粒填充到肉眼看不到的凹凸内，使得污垢和细菌无藏身之地，清洁起来易如反掌。
- 2、瓷质陶瓷，用115米长的隧道窑经18小时高达1300 的高温烧成，产品质量稳定，玻化程度高，吸水率小于0.2%。（吸水率低：不会变色，发臭及风裂。）
- 3、运用高压注浆工艺，坯体密度高质量稳定，能保证长期使用。
- 4、毛孔少，产品表面平整光滑，色泽晶莹如玉，瓷质圆润细腻。容易清洁，历久如新。

诚招国内外客商，出口商合作

承接OEM贴牌、团购、工程、酒店、旅馆订购等合作

company profile

Moyou Co., Ltd. is an enterprise producing sanitary ware, which has a large-scale production base, introduces high-tech production technology and brings together technicians and managers. It mainly produces more than 200 varieties in 9 series, such as toilet bowl, upright post basin, squatting pan, art basin, cabinet basin and urinal. Products are exported to domestic and foreign places, and domestic outlets have covered most parts of the country, and products are favored by customers everywhere.

Scientific production management, strict quality control system, integration of advanced domestic and foreign bathroom ceramics production technology, perfect combination of modern technology and ancient Europe, create a unique bathroom brand, let you encounter the elegant style of exquisite bathroom space.

"Safe, healthy and clean" is our unremitting pursuit. "Integrity-based, quality-based" is our commitment to every customer.

product attribute

1. Self-cleaning glaze technology uses special glaze, which makes the surface of ceramics smoother than that of ordinary ceramics, and produces a "nano-small-size effect", so that nano-particles can be filled into the concave-convex invisible to the naked eye, making it easy to clean dirt and bacteria without hiding place.
2. Porcelain ceramics are fired in a tunnel kiln with a length of 115 meters at a maximum temperature of 1300 for 18 hours. The product quality is stable, the degree of vitrification is high, and the water absorption rate is less than 0.2%. (Low water absorption: it will not change color, smell and wind crack.)
3. Using high-pressure grouting technology, the green body has high density and stable quality, which can guarantee long-term use.
4. The pores are few, the surface of the product is flat and smooth, the color is crystal clear as jade, and the porcelain is round and delicate. Easy to clean, lasting as new.

Sincerely invite domestic and foreign merchants and exporters to cooperate

Undertake OEM OEM OEM, group purchase, engineering, hotel, hotel ordering and other cooperation